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W lipcu tego roku zarejestrowano 4 856 nowych jednośladów (motocykli i motorowerów). Jest to o
17,3% mniej niż w lipcu 2016 roku i o 7,1% mniej niż w czerwcu tego roku.

- Nie notowaliśmy słabszego wyniku lipca od kiedy monitorujemy rynek jednośladów (od
2005 roku). Zasadniczy wpływ miała na to sytuacja na rynku motorowerów. Warto
przypomnieć, że w rekordowym 2008 roku zarejestrowano w tym czasie ponad 23 tys.
nowych jednośladów – informuje autor tych statystyk, Polski Związek Przemysłu
Motoryzacyjnego.

Od początku 2017 roku zarejestrowano 26 407 nowych jednośladów o 16,5% mniej niż od stycznia do
lipca 2016r.

Z czego wynikają takie statystyki?

W ostatnim miesiącu przybyło 1 602 nowych motocykli. Jest to trzeci rezultat lipca na przestrzeni
ostatnich 12 lat, ale z bardzo głębokim spadkiem rok do roku o 34,5% (-844 szt.). Osiągnięty rezultat
plasuje się w połowie dystansu między wysokimi wynikami lipca z ostatnich dwóch lat, kiedy
rejestracje osiągały 2,4-2,8 tysięcy sztuk, a przeciętnymi wynikami lipca z lat wcześniejszych (od 0,8
tys. do 1 tys. szt.). Z perspektywy ostatnich dwóch lat, na starcie br. nastąpiło uspokojenie w tej
części rynku, co nie dziwi po wysokich rejestracjach w grudniu ub.r. (ponad 5 tys. sztuk), który był
przygotowaniem przed wejściem z początkiem b.r. wyższych wymagań normy Euro 4, przy
rejestracji.
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